
ÅRSMÖTE 2023 
 

        
 

Plats:   Rokkmakkstugan, Ängen  
Tidpunkt:  23/11 2023, Kl. 18:00 
________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

Protokoll 
 

§ 1   Mötets öppnande 

 Efter en välsmakande våffla i Rokkmakkstugan öppnades mötet.  

§ 2   Val av mötesordförande 

 Fredrik Svensson valdes till mötesordförande, och hälsade alla välkomna.  

§ 3   Val av sekreterare 

 Jan Viberg valdes att föra protokoll över mötet.  

§ 4   Val av person att justera protokollet  

 Tommy Karlsson valdes till justerare av protokollet. 

§ 5   Godkännande av dagordningen 

 Dagordningen lästes igenom och godkändes.  

§ 6   Årsmötets behöriga utlysande 

 Mötet bekräftades vara utlyst enligt föreningens stadgar.  

§ 7   Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 

Verksamhetsberättelsen lästes upp (bilaga1) och den ekonomiska rapporten klargjordes av 
Tommy K.  

§ 8   Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp av Jan Snare och inga invändningar fanns.  

§ 9   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorn föreslog i sin berättelse att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
räkenskapsåret och medlemmarna vid mötet lämnade sitt bifall. 

§ 10 Val av ordförande 

 Fredrik Svensson valdes till styrelseordförande om 1 år. 

§ 11 Val av övriga ledamöter 

Lars-Erik Jansson och Tommy Karlsson omvaldes på två år. 

Oscar Anderson och Anders Andersson valdes in på två år 

Björn Englund, Carl Ryttegård och Jan Viberg har ett år kvar av sina perioder. 

 



§ 12 Val av revisor  

 Jan Snare och Anders Johansson omvaldes som revisorer för ett år. 

§ 13 Fastställande av medlemsavgift 

 Medlemsavgiften fastslogs vara bibehållen på 200:-/familj. 

§ 14 Cardskipper som medlemsplattform 

Beslut togs att vi skulle gå över till Cardskipper snarast, där vi även kommer ha en 
”westskoter” ikon för appen. 

§ 15 Ledgrupper/ledåtgärder 

 Vi har sex ledgrupper sammankallande enligt följande: 

 Mangskog - Johan/Erica  

Arvika - Per/JanS 

Gräsmark - Björn/Calle/Mattias 

Fredros - Anders/Oscar 

Rottneros - Tommy/LarsE/Fredrik 

Va Ämtervik - Pelle/Keno 

Ängen - Peder/Håkon 

Åtgärder behövs vid Flythöjden med många vindfällen - JanS/Johan 

Åtgärder med omdragning vid vindparken nödvändig - Tommy/Fredrik/Lars-E 

§ 16 Klubbskotrar och sladdar 

JanS kollar upp och ombesörjer att vi får batteri, bakljus och sladdrullar/skär via antingen 
Bjälverud eller tillverkaren. Alla som har hand om en skoter/sladd ombeds se över dessa 
och rapportera eventuella behov till Jan S. 

§ 17 Hemsida/Facebook 

Henrik Bredberg administrerar hemsidan. JanV kollar upp om även han kan få admin 
möjlighet. Jan S hanterar/administrerar Facebook sidan. 

§ 18 Föreningssamarbeten 

Främst kommer via försöka närma oss Lekvattnets skoterklubb som ligger angränsande. 
Anders/Tommy kommer hålla vidare kontakt med ansvariga för vandringsleder. 

§ 19 Föreningsevenemang 23/24 

 Förslag på evenemang: 

- Pimpelfiske Baksjön - Jan S 

- Rokkmakkdag ”prova på skoter” - Fredrik 

- Blue Smoke tur Lekvattnet - Lars-E 

- Inbjudan av Lekvattnets klubb till träff på Rokkmakk - Lars-E 



§ 20 Driftbidrag Rokkmakk 

 Beslut togs att stödja Rokkmakks fritidsförening med 1000 kr 

§ 21 Bidrag förarbevis 

Beslut togs att bibehålla ett bidrag om 700 kr för medlemmar under 20 år som tar 
förarbevis. 

§ 22 Intäktsförslag till föreningen 

 Sponsring av ny karta diskuterades. 

Deltagande som funktionärer vid det kommande EM-rallyt till sommaren (med liknande 
(upplägg som Svenska rallyt). Ingen kontakt har i dagsläget tagits rörande möjligheter. 

§ 23 Övriga frågor 

 Tommy kollar upp om vi kan låsa en del medel till bättre ränta under lågsäsong. 

Förslag på ett vårmöte under maj, för att bättre komma igång med planering av diverse 
arbeten under hösten. 

Tack-skylt på Rokkmakk saknas. LarsE kollar status med Håkon. 

Webkameran Ängen nere. Denna kanske måste flyttas, och vi letar efter lämplig plats runt 
Ängen där det finns fiber. 

Led Norra Ängen – Anders Anderson gav ett förslag på omdragning som lämnas till Lars-E 
som träffar markägaren 9/12. 

§ 24 Mötets avslutande 

 Mötesordföranden tackar för mötet och förklarar det avslutat.  

 
 
 
 
 
Sunne 24/11 2023 

 
Vid protokollet   Justerare    

 
 

........................................           ........................................               
 
Jan Viberg              Tommy Karlsson   
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